
Grundejerforeningen Mestervejene 
Bestyrelsesmøde nr. 4, den 17. september 2024 kl. 18:00 

Hos Victoria, Slibemestervej 36 

Deltager: Ejvind, Brian, Per, Victoria, Henrik, Michael og Lars 

 

1. Orientering fra formanden: Det har været en stille sommer i vores område. Vi har desværre måtte 
fjerne nogle af stenene ud for to af stikvejene på Slibemestervej. Ved møde med beboerne fra de to 
stikveje, opfordrede jeg dem til at de møder op til vores generalforsamling så de kan få mulighed for at 
være med i foreningens beslutninger. 

 

2. Økonomi: v/Brian                       Driftkonto: kr. 231.166,91                   Asfaltkonto: kr.  221.608,99  
 

 

3. Parkering i vores område: Der er efterhånden flere i området som ikke overholder vores og Næstved 
Kommunes parkeringsregler, Hvad gør vi? 
Bestyrelsen er enige om at undersøge mulighed for at få lov til at anlægge parkeringspladser op 
mod støjvold i bunden af Slibemestervej. Det kræver at Næstved Kommune og vores foreningen 
godkender projektet på en generalforsamling.  

 

4. Legeplads og grønne områder: Er legepladsen i orden, er der noget som skal udskiftes? 
Der er fjernet flere hvepsebo i legehuset. Legepladsen bliver gået igennem og er der noget på 
legepladsen som bør udskiftes, bliver det gjort. Legehuset skal males. 

 

5. Hjemmeside og FB: Alt er ok. Lars Ellye overtager jobbet som Administrator på facebook. 

 

 

6. Eventuelt: Lokalrådet havde udsendt en indbydelse til møde den 16. eller 17. september, den var sendt 
til Brian som sendte den videre til mig desværre landede den i min SPAM indbakke. 
Indkørsel fra Glasværksvej: Henrik undersøger om det er lovligt at etablerer indkørsel fra 
Glasværksvej. Grundejerforeningen kan ikke give lov til at etablerer indkørsel fra Glasværksvej. 
Beboere som ønsker ændring af indkørsel eller etablering af ny indkørsel skal selv kontakte 
Næstved kommune som kan godkende eller afviser projektet.    

 

 

7. Næste møde: Hos Brian, ultimo november. 

 

 


